
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 10-12-2019 10.03 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Toerisme – Plannen voor nieuw Centrum Ronde van Vlaanderen 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De nieuwe Vlaamse Regering plant een nieuw Centrum, weg van de Markt van Oudenaarde en de
Provincie wordt betrokken bij de toekomstplannen....Aldus minister Zuhal Demir. Dat "nieuwe"
heeft nogal wat "lokale" oprisping gewekt bij zowel het Centrum als bij de burgemeester van
Oudenaarde gelet op de gunstige ligging op de Markt. Uiteraard is het meer dan een Oudenaards
gebeuren, veeleer een gebeuren van de Vlaamse Ardennen. 
  
Concrete vragen:
Waaruit bestaat of zal die provinciale betrokkenheid bestaan? Zijn daar al contacten over geweest,
eventueel werkgroepen gevormd? Is het de bedoeling dat dit voor ons financiële consequenties
heeft of gaat het louter over mee toeristische uitstraling geven aan het wielergebeuren via de vzw
TOV? Sport hoort immers niet meer tot onze bevoegdheid, toerisme wel....En ik meen me niet te
herinneren dat daaromtrent iets opgenomen is in het meerjarenplan, tenzij ik daar over gekeken
heb. Graag enige duiding. 
  


